



MECO CONSULAR ANNOUNCEMENT
菲律賓駐台辦事處領事事務公告

The Manila Economic and Cultural Office (MECO) advises the public that Machine Readable Visa for the Philippines (MRV) will be issued starting 01 April 2009. In this regard, **starting April 1, 2009 no application will be accepted for photographs not in compliance with the foregoing to wit:**
中華民國九十八年四月一日起，馬尼拉經濟文化辦事處將開始核發機器可判讀簽證。
倘所繳照片不符下列規定一概不收，申請簽證之新相片詳細規格說明如下：

PHOTOGRAPHS 照片規格	two (2) pieces, color, taken within the last six (6) months 申請人最近 6 個月內拍攝，彩色照片二份
SIZE 照片大小	4.5 cm x 3.5 cm 4.5 公分乘 3.5 公分
BACKGROUND 背景顏色	White 白色
POSE 人像姿勢	full frontal 正面
IMAGE SIZE 人像大小	must occupy approximately between 70% to 80% of the photograph 臉部佔據整張相片面積的 70~80%
CLEAN PHOTOGRAPH 照片表面	free from ink, marks, dirt, grease, finger and paste stains 無墨跡、摺痕、污跡、油漬、指印或黏膠印
ATTIRE 人像衣著	decent attire 衣著整齊 (no sleeveless, preferably w/ collar)
QUALITY 照片畫質	color should reproduce natural skin tones, no shading or reflection allowed 色彩呈現自然膚色，光源均勻且不能有陰影或閃光反射在臉部
FACIAL FEATURES 臉部輪廓	all facial features should be accurately presented, any moles, birth marks or scars should not be obscured 五官清晰呈現，如有瑕疵、胎記、疤痕等均不遮蓋
EYEGLASSES/SHADES 佩戴眼鏡	not allowed, except in the case of medically blind, provided that the applicant can still be recognized through his/her photo 相片中人像不得配戴眼鏡或墨鏡，足資辨識人貌，視障者除外
HEAD SCARF/VEIL 頭巾配戴	not allowed except for religious and medical reasons, but should not cover the eyebrows/eyes 不得配戴頭巾，人貌五官尤其眼部須清楚呈現，宗教因素例外
CAPS/HEADGEAR 頭部裝飾	not allowed 相片中人像不得配戴頭帽或其他裝備
CONTACT LENSES 隱形眼鏡	not allowed except for medical reasons, provided that it will not change the color of the eyes 人像不得配戴有色隱形眼鏡
1. FOLLOWING PHOTOGRAPHS SHOULD BE OUTRIGHT REJECTED - a. Photo with red eye effect b. Dirty photo c. Image of the face too big d. Image of the face too small e. Wrong color background f. Poor quality photo (washed out image/unnatural skin tone) g. Does not look directly into the camera except those with medical/physical condition.	1. 簽證申請表格含下列照片均一律退件： a. 人像眼部呈現紅眼 b. 相片含污跡 c. 臉部佔據相片面積太大 d. 臉部佔據相片面積太小 e. 非白色背景 f. 畫質不清晰，白平衡非經調整，非自然膚色 g. 眼睛無正視相機鏡頭拍攝，視障者除外

Please comply with the aforesaid requirements, as any failure to do so will delay the processing of your application.

敬請各界配合繳交符合前述規定之照片。倘所繳照片未達標準，申請程序將受影響。